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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

5. februar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 409

I forlængelse af besvarelsen af TRU alm. del - spm. 209 bedes ministeren 

oplyse, om det i lyset af IC 4 problematikken ikke undrer ministeren, at den 

daværende transportministers eneste sætning om IC 4 togene på 

virksomhedsmødet med DSB den 19. juni 2008 var, at "jeg ser frem til, at vi i 

2008 får flere IC4-tog på skinnerne"? Burde den daværende minister ikke 

have været mere klar i sin melding omkring behovet for klare tidsfrister mv.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på pia.olsen.dyhr@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand
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